
Dat verschilt dus eigenlijk van dag tot dag! Op

dit moment ben ik bijvoorbeeld veel bezig met

het reviewen van ontwikkelde examenvragen.

Hierbij kijk ik of het onderwijskundig goede

vragen zijn en of ze voldoen aan onze

richtlijnen. Aan de hand van deze review kijken

we hoe we de vragen kunnen verbeteren en

verduidelijken.

Ik ben Joany en ik ben alweer 7 jaar werkzaam

voor SVMNIVO. Ik heb mijn achtergrond in het

onderwijs, waar ik ben begonnen op de PABO.

Daarna heb ik de pre-master en de master

Onderwijskunde aan de Universiteit van

Amsterdam gedaan. Ik kijk dus met een

onderwijskundige blik naar onze examens.

Ik ben op dit moment Senior Productcoördinator.

Dat houdt in dat je een aantal examens onder je

verantwoordelijkheid hebt waarvoor je van A tot Z

de zaken moet regelen: van de ontwikkeling en het

afnemen van de examens tot de analyses van de

resultaten. Ik ben zelf voornamelijk gericht op de

ontwikkeling van theorie-examens.

Joany
ONTMOET ONZE COLLEGA

Kun je jezelf kort voorstellen?

Kun je iets vertellen over je rol binnen

SVMNIVO?

Wat is je leukste herinnering aan het

werken bij SVMNIVO?

Ik vind de personeelsuitjes altijd heel erg leuk.

Die blijven mij zeker het meeste bij. We zijn

bijvoorbeeld een keer gaan indoor skydiven. Dat

doe je niet zomaar. Vorig jaar heb ik ook zelf

geholpen met het organiseren van het

personeelsuitje. 

Hoe ziet een gemiddelde werkdag er voor jou

uit?

Mijn rol is heel afwisselend, wat ik erg

leuk vind.

Wat vind je zo leuk aan je rol?

Mijn rol is heel afwisselend, wat ik erg leuk vind.

We hebben natuurlijk heel veel examens waar je je

mee bezig kunt houden. Je bent op heel veel

verschillende vlakken bezig met de examens,

omdat je de verantwoordelijkheid hebt voor het

gehele proces. Ook bijvoorbeeld het contact met

externen die helpen met de ontwikkeling van de

examens.


